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Zápis z 25. zasedání Zastupitelstva městyse Nové Dvory dne 28.4.2021 

Přítomni: Vanda Vöröšová, Milota Skolil, Monika Dastychová, Kateřina Pavlovská, Jan Dušek 
Zasedání řídila starostka městyse Nové Dvory Vanda Vöröšová. Uvedla, že zasedání ZM bylo řádně svoláno 
a vyhlášeno vyvěšením na úřední desce úřadu městyse. Starostka konstatovala, že na jednání je přítomno 5 
z 5 členů zastupitelstva. ZM je usnášení schopné.  
 
Navržený program: 
1. Kontrola plnění usnesení 
2. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby 
3. Dodatek ke smlouvě s AVE Čáslav 
4. Výběr zhotovitele na opravu ohradní zdi 
5. Volba členů výběrové komise na koupi dopravního automobilu pro JSDH 
6. Výběrové řízení na zhotovitele opravy komunikací Vrchlického a Nová 
7. Volba člena kontrolního výboru 
8. Žádost o dotaci z rozpočtu městyse 
9. Pronájem části pozemku p. č. 503 v k.ú. Nové Dvory 
10. Přijetí dotace z ministerstva kultury ČR 
11. Rozpočtové opatření č. 3/2021 
12. Různé  
13. Informace 
14. Diskuze 
Usnesení:  
ZM schvaluje navržený program 
Hlasování: schváleno všemi hlasy 
Starostka jmenovala zapisovatele a ověřovatele zápisu. 
Zapisovatelka: Eva Procházková 
Ověřovatelé: Kateřina Pavlovská, Milota Skolil 
Starostka konstatovala, že zápis z minulého zasedání byl ověřen. Žádné připomínky k němu nebyly 
vzneseny. 
 
ad 1) Kontrola plnění usnesení 
bod 23/7/21 – ZM souhlasí a schvaluje umístění parabolického zrcadla na výjezdu z této komunikace za 
nabídkovou cenu od firmy ASIG, s.r.o. ve výši 16 333 Kč bez DPH. PČR si vyžádala projekt 
s rozhledovými trojúhelníky. Policie ČR vydala zamítavé stanovisko. Doporučuje upravit stávající 
vodorovné značení. 
ZM revokuje usnesení č. 23/7/21 
Hlasování: schváleno všemi hlasy 
bod 24/10/21 – Žádost o dotaci z KÚ Středočeského kraje na dopravní automobil pro JSDH. Žádost podána 
– splněno 
bod 24/10a/21 – Žádost o dotaci z KÚ z fondu sportu a volného času na úpravu střechy na kabinách. Po 
dohodě s fotbalisty se žádost letos nebude podávat. 
ZM revokuje usnesení č. 24/10a/21 
Hlasování: schváleno všemi hlasy 
Usnesení č. 25/1/21: 
ZM souhlasí s provedenou kontrolou usnesení. 
Hlasování: schváleno všemi hlasy 
 
ad 2) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení VB o dohoda o umístění stavby 
Jedná se o zařízení distribuční soustavy na pozemcích u Malína v k.ú. Nové Dvory. 
Usnesení č. 25/2/21: 
ZM souhlasí a schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení VB a dohodu o umístění stavby č. IE-
12-6010454/VB/2. Dotčeným pozemkem Městyse Nové Dvory je pozemek p.č. 1917 v k.ú. Nové Dvory. 
Smlouva se uzavírá s ČEZ Distribuce, a.s., IČO: 24729035, Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8. 
Hlasování: schváleno všemi hlasy 
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ad 3) Dodatek ke smlouvě s AVE Čáslav 
Zastupitelé byli s materiálem předem seznámeni. 
Usnesení č. 25/3/21: 
ZM souhlasí a schvaluje Dodatek č. 18 ke Smlouvě č. S/100183/05324104/002/2006 na pojištění odvozu 
separovaného odpadu s AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o., Pražská 1321/38 a Praha, provozovna 
Hejdof 1666, 286 01 Čáslav, IČO: 49356089. 
Hlasování: schváleno všemi hlasy  
 
ad 4) Výběr zhotovitele na opravu ohradní zdi 
Starostka oslovila 3 firmy, které předložily tyto cenové nabídky: 
Jiří Brodníček, Habrkovice 51     405 070 Kč 
Martin Hanuš, Křesetice 226      417 000 Kč 
PRIMSTAV, s.r.o., Suchdol 58     400 395,05 Kč 
Usnesení č. 25/4/21: 
ZM souhlasí a schvaluje nejnižší cenovou nabídku na opravu části ohradní zdi od firmy MK 
PRIMSTAV, 285 02 Suchdol 58, IČO: 08227527 ve výši 400 395,05 Kč včetně DPH. 
Hlasování: schváleno všemi hlasy 
 
ad 5) Volba členů výběrové komise na koupi dopravního automobilu pro JSDH 
Usnesení č. 25/5/21: 
ZM volí výběrovou komisi v tomto složení: 
Členové: Dušek Jaroslav, Dušek Jan, Bucifal Petr 
Náhradník: Skolil Milota 
Hlasování: schváleno všemi hlasy 

 
ad 6) Výběrové řízení na zhotovitele opravy komunikací Nová a Vrchlického 
Usnesení č. 25/6/21: 
ZM souhlasí a schvaluje zahájení výběrového řízení na zhotovitele opravy komunikací Nová a 
Vrchlického a volí výběrovou komisi v tomto složení: 
Jan Dušek – člen ZM 
Kateřina Pavlovská – členka ZM 
Hana Eglová – TDI investora 
Náhradníci: 
Monika Dastychová – členka ZM 
Milota Skolil – místostarosta 
Hlasování: schváleno všemi hlasy 
 
ad 7) Volba člena kontrolního výboru 
Pan Jan Dušek navrhuje jako člena kontrolního výboru pana Jana Víznera. 
Usnesení č. 25/7/21: 
ZM volí členem kontrolního výboru pana Jana Víznera 
Hlasování: schváleno všemi hlasy 
 
ad 8) Žádost o dotaci z rozpočtu městyse 
Žádost podali tito žadatelé: 
ZPÍVANÁ, z.s. – 10 tis. Kč - Zpívaná v Nových Dvorech 
TJ SOKOL Nové Dvory – 20 tis. Kč – Zajištění činnosti 
AVZO vodácký klub – 50 tis. Kč – Nákup lodí 
Na toto téma proběhla mezi zastupiteli diskuze. Starostka navrhla AVZO poskytnout částku 20 tis. Kč, tuto 
částku podpořili i další členové ZM. 
Usnesení č. 25/8/21: 
ZM souhlasí a schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu městyse těmto subjektům: 
1) Zpívaná, z.s., Nové Dvory 115, 285 31 Nové Dvory, IČO: 06576770 ve výši 10 tis. Kč na akce 

Zpívaná v Nových Dvorech 
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2) TJ SOKOL Nové Dvory – Masarykovo nám. 110, 285 31 Nové Dvory, IČO: 46405836 ve výši 20 
tis. Kč na zajištění činnosti 

3) AVZO – vodácký klub – 285 31 Nové Dvory, IČO: 62951416, ve výši 20 tis. Kč na zakoupení lodí 
Hlasování: PRO – V. Vöröšová, M. Skolil, M. Dastychová, J. Dušek 
         ZDRŽEL SE – K. Pavlovská 
 
ad 9) Pronájem části pozemku p.č. 503 v k.ú. Nové Dvory  
Usnesení č. 25/9/21: 
ZM souhlasí a schvaluje pronájem pozemku p.č. 503 o výměře 400 m2 panu Ladislavu Fujkovi, Nové 
Dvory 8 za celkovou cenu 2 078 Kč za rok. Pronájem se uzavírá na dobu neurčitou.  
Hlasování: schváleno všemi hlasy 
 
ad 10) Přijetí dotace z MK ČR 
Usnesení č. 25/10/21: 
ZM souhlasí a schvaluje přijetí dotace z Programu regenerace MPR a MPZ na rok 2021 ve výši 200 
tis. Kč, která bude použita na opravu části ohradní zdi Kaple sv. Kříže. ZM souhlasí se 
spolufinancováním ve výši nejméně 50 % uznatelných nákladů stavebních prací.  
Hlasování|: schváleno všemi hlasy 
 
ad 11) Rozpočtové opatření č. 3/2021 
Zastupitelé byli s dokumentem předem seznámeni. 
Usnesení č. 25/11/21: 
ZM souhlasí a schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2021 v oblasti příjmů navýšení o 941 428 Kč, 
v oblasti výdajů navýšení o 1 141 428 Kč a v oblasti financování navýšení o 200 000 Kč. 
Hlasování: schváleno všemi hlasy 
 
ad 12) Různé 
A) Jmenování likvidační komise 
Starostka jmenuje likvidační komisi v tomto složení: předseda – Monika Dastychová, členové – Milota 
Skolil, Jan Dušek 
ZM bere jmenování likvidační komise na vědomí. 
B) Nákup herního prvku k fotbalovému hřišti 
Po odstranění stávajícího prvku není v této části městyse dostatečné využití pro děti. 
Usnesení č. 25/12B/21: 
ZM souhlasí a schvaluje nákup herního prvku v hodnotě 40 tis. Kč a jeho umístění u kabin 
fotbalového hřiště. 
Hlasování: schváleno všemi hlasy 
 
ad 13) Informace 
- Na základě Závazného stanoviska byly vysázeny javory u volejbalového hřiště. Zde bude ještě vysázen 

živý plot. U hasičské zbrojnice je za pokácenou lípu vysazena nová 
- Byla upravena zeleň podél cesty v kanálech a k Malínu, dále pak u Červeného domku 
- Do ZŠ bylo pořízeno 6 ozonovačů, které ničí viry a bakterie 
 
ad 14) Diskuze 
Pan Němec poukázal na to, že bylo dohodnuto, že starostka bude jednat s předsedy jednotlivých spolků a 
plánu jejich činnosti na tento rok, setkání se neuskutečnilo.  
Starostka uvedla, že to nedovolila proti epidemiologická opatření. 
Do diskuze se přidal pan Vaško, který uvedl, že bylo možné jednat prostřednictvím internetu. 
Paní Roubíčková objasnila podmínky podávání žádostí o dotaci z rozpočtu městyse pro spolky. 
Pan Rajdl se vrátil k problematice biocentra a pohybu koní – je řešeno s nájemcem a odborem životního 
prostředí. 
Znovu vznesl dotaz na cenu oprav bytu na zdravotním středisku (po MUDr. Bramborové) – paní starostka 
neměla na zasedání potřebné materiály. 
Pan Jaroslav Dušek upozornil na parkující motocykl v ochozu zámku (ve výklenku).  
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Pan Rajdl upozornil na další odstavené auto (bez motoru v blízkosti jejich domu). Na toto téma se vyjádřila i 
zastupitelka M. Dastychová (odstavný pruh v blízkosti Kafírnictví).  
Vlastníky odstavených aut řeší Policie ČR. 
M. Dastychová se dotazovala na to, kdy bude zřízena avizovaná Zásilkovna – zatím není dořešeno (umístění 
u zdravotního střediska). 
Pan Vaško uvedl, že na minulém veř.zasedání byla řešena úroveň distanční výuky na ZŠ. 
Starostka uvedla, že pan ředitel byl pozván na pracovní zasedání ZM. Dále uvedla, že zřizovatel nemá právo 
kontrolovat kvalitu výuky – to je v kompetenci ředitele ZŠ. Inspekční zpráva o distanční výuce shledala tuto 
jako dostatečnou.       
   
 
 
 
 
 
Starostka ukončila zasedání v 18:50 hodin.  
Zapsala: Eva Procházková 
 

 
Ověřovatelé:  
 

Kateřina Pavlovská                                            ………………….……….…………………………… 

 

Milota Skolil                                                     …...………………………….………….………….… 

 

Vanda Vöröšová, starostka                                 ……………………….…………………………....… 


